

6D5N

TOP-NOTCH

百人美食团  
潮汕盛宴

顶级  
广东

GUANG  
DONG  
CHAO-SHAN CULINARY AFFAIR

2026

19 SEP



Guangzhou | Shunde | Shanwei |  
Puning | Chaozhou | Shantou  
广州 | 顺德 | 汕尾 | 普宁 | 潮州 | 汕头



NO SHOPPING STOP, NO OPTIONAL,  
NO SELLING IN COACH







# By The Signature Tours 由卓越旅程团队 Travel Designer Team 给您的游玩宝典



## Dear Valued Guest,

In 2025, our Top-Notch Guangdong Gourmet Tour exceeded expectations, achieving an outstanding 99% customer satisfaction rate—reinforcing our belief that thoughtfully crafted journeys truly stand out.

In 2026, we return with an enhanced experience. Building on the culinary excellence of Guangzhou and Shunde, we now introduce the rich flavors and culture of Chaoshan, extending the journey through Shanwei, Puning, Shantou, and Chaozhou to create a more complete Lingnan experience.

Renowned for its emphasis on pure flavors and refined techniques, Chaoshan also offers a deep cultural heritage and a distinct way of life. From vibrant street scenes to traditional arts, every detail reflects its unique character.

This is more than a culinary journey—it is an immersive exploration of culture, place, and taste, revealing the true essence of Guangdong.

## 亲爱的旅客，

2025年，《顶级广东美食百人团》收获了超乎预期的市场反响与高达99%的满意度，也让我们更加坚定——用心设计的旅程，终会被看见。

2026年，我们再次出发，在广府与顺德美食的基础上，特别融入潮汕文化与风味，从广州、顺德一路延伸至汕尾、普宁、汕头与潮州，打造一条更完整的岭南美食与人文之旅。

潮汕以讲究食材本味与精细技艺闻名，同时承载深厚的人文底蕴与生活气息。从街巷烟火到传统艺术，这片土地处处体现独特的文化温度。

这不仅是一趟味觉之旅，更是一段走进城市与文化的体验，让人在行走之间，读懂广东的味道。

Travel Designer :  
旅游设计师 : *ivy* HC



## Map 地图





6D 5N

# TOP-NOTCH GUANGDONG

CHAO-SHAN CULINARY AFFAIR

GUANGZHOU | SHUNDE | SHANWEI | PUNING | CHAOZHOU | SHANTOU



## DAY 01 KUL ✈️ GUANGZHOU – 46KM – SHUNDE (BPGRD)

- Arrive Guangzhou, the "UNESCO City of Gastronomy," known for Cantonese cuisine.
- 📷 Visit to Asia's largest archway, **Shunfengshan Park**
- **Delang Shunde Food Cultural Center**, Delve into the Culinary Heritage of Shunde

## DAY 02 SHUNDE – 260KM – SHANWEI (HB/LL/LD)

- Visit **Fengshan Ancestral Temple**, a sacred site of Mazu culture, and ascend for panoramic views over Pinqing Lake and the iconic "Three Hills and One Lake" landscape.
- **De'anli Scenic Area**: The best-preserved and large traditional enclosed residential complexes in the Chaoshan region, often hailed as a "living fossil" of Chaoshan folk architecture.
- 🎭 Watch the immersive intangible cultural heritage epic performance "**Yingge Qing**", featuring Chaoshan Yingge Dance and modern stage technology in a powerful and visually stunning cultural showcase.

## DAY 03 SHANTOU (HB/LL/MGD)

- 📷 Enjoy a City Walk around **Shantou XiaoGongYuan**, visiting landmarks such as **Zhongshan Memorial Pavilion, the Old Post Office, and Laomiao Temple**, while strolling through historic arcade streets filled with nostalgic charm and countless photo-worthy spots.
- 🏠 Visit the **former residence of Chen Cihung** and gain insight into traditional Chaoshan mansion architecture and local cultural heritage.

## DAY 04 SHANTOU – 51KM – CHAOZHOU (HB/LL/PD) – 51KM – SHANTOU

- 📷 Explore **Chaozhou Ancient City**, visiting the **ancient city walls, Paifang Street, Kaiyuan Temple, and Guangji Bridge** (with bridge access), and enjoy a captivating **night light show** that reveals the city's timeless charm.
- ☕ Experience **Zaiyang Teahouse** with a **live Chaozhou opera performance**, complemented by traditional tea and delicate local dim sum.

### Meal Codes:

\*BPGRD=Black Pearl Guide Restaurant Dinner/HB=Hotel Breakfast/LL=Local Lunch/LD=Local Dinner/MGD=Michellin Guide Dinner/PD=Portuguese Dinner

🏠 Exclusive Arrangement

### Disclaimer:

Sequences of itinerary are subject to local arrangement. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.

## DAY 05 SHANTOU – 428KM – GUANGZHOU (HB/LL/MGD)

- 📷 • Guangzhou City Tour: **Haixinsha Asian Games Park, Canton TV Tower (outside view)**
- 🏠 • Check-out the famous **Great Buddha Temple (Dafosi)**
- 🛍️ • Enjoy shopping time at **Beijing Road Pedestrian Street!**

## DAY 06 GUANGZHOU ✈️ KUALA LUMPUR (HB)

- Depart back home



Shantou XiaoGongYuan 汕头小公园



6天 5晚

# 顶级广东 粤味非凡 潮汕盛宴

广州 | 顺德 | 汕尾 | 普宁 | 潮州 | 汕头



Great Buddha Temple (Dafosi)  
大佛寺

第01天 吉隆坡 ✈️ 广州 - 46KM - 顺德 (黑珍珠指南晚餐)

- 📷 抵达广州，这座以粤菜闻名的“联合国教科文组织美食之都”。
- 📷 前往“亚洲第一大牌坊” **顺峰大牌坊**。
- 📷 美食博物馆，了解顺德美食文化。

第02天 顺德 - 260KM - 汕尾  
- 126KM - 普宁 - 99KM - 汕头 (酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 📷 参观凤山祖庙，朝圣妈祖文化圣地，登高俯瞰品清湖与“三山一湖”风光。
- 📷 **德安里景区**：是潮汕地区保存最完整、规模较大的传统围合式古建筑群之一，也被称为“潮汕民居活化石”。
- 📷 观赏沉浸式非遗诗演艺《英歌情》，融合潮汕英歌舞等非物质文化遗产与现代舞台科技，通过震撼视听效果再现传统民俗文化的热血与传承。

第03天 汕头 (酒店早餐/道地午餐/米其林指南晚餐)

- 📷 探索汕头小公园开埠区，展开一段City Walk之旅，打卡中山纪念亭、旧邮政总局与老妈宫等历史地标，穿梭于骑楼老街之间，处处皆是复古出片场景。
- 📷 参观**陈慈簧故居**，了解潮汕传统名人宅邸建筑风貌与地方历史人文。

第04天 汕头 - 51KM - 潮州 (酒店早餐/道地午餐/葡式晚餐)  
- 51KM - 汕头

- 📷 游览潮州古城，参观古城墙，漫步牌坊街，探访千年古刹开元寺，登临**广济桥**（含上桥），感受古城深厚人文底蕴；夜幕降临时欣赏古城灯光秀，在璀璨光影中领略潮州古城的迷人夜色与历史韵味。
- 📷 前往**载阳茶楼**，赏潮剧表演，品地道潮茶，享用精致小点心，感受传统潮汕慢生活。

第05天 汕头 - 428KM - 广州 (酒店早餐/道地午餐/米其林指南晚餐)

- 📷 广州市区游：**海心沙亚运公园**，广州新电视塔外观
- 📷 打卡广州著名的大佛寺！
- 📷 享受自由闲逛北京路步行街！

第06天 广州 ✈️ 吉隆坡 (酒店早餐)

- 启程回家

免责声明：

行程次序以当地旅行社安排为准。行程，膳食，住宿，交通等可能会因不可抗拒因素而更动，恕不另行通知。



Haixinsha Asian Games Park  
海心沙亚运公园



Guangji Bridge  
广济桥



# 味·蕾·探·世·界

## TASTE INDULGENCE.

This is not a trip. This is a culinary pilgrimage.

“舌尖上的岭南，一场跨越广府与潮汕的风味之旅。”  
“在美食面前，人人平等，因为味道是无价的。”

- 广州食神



人均价值  
RMB 300

## Welcome Dinner 猪肉婆高端品牌·德景轩 De Jing Xuan (Pork Po's Premium Brand)

吴玉擎-德景轩出品总监现场献艺

- 广东天悦餐饮集团出品总监-吴玉擎 的荣誉：
1. 曾任香港米其林餐厅利苑酒家主厨16年
  2. 多次担任国宴主厨
  3. 荣获《粤菜好师傅》全国总冠军。



De Jing Xuan represents the elevated dining concept of Pork Po's Homestyle Cuisine, offering a refined interpretation of Shunde gastronomy. Showcasing the essence of Lingnan culinary heritage, it combines time-honored cooking techniques with contemporary presentation, delivering an exquisite dining experience that highlights the sophistication and depth of Shunde cuisine.

德景轩为猪肉婆私房菜旗下高端品牌，以更精致的用餐环境与出品呈现顺德美食精髓。在传承传统顺德私房菜烹饪技艺的基础上融入创新理念，打造兼具格调与品质的高端餐饮体验，尽显岭南饮食文化的精致与底蕴。

## 大三元酒家 Tai Sam Yuen Restaurant

人均价值  
RMB 150

A renowned Cantonese restaurant in Guangzhou, famous for its classic dim sum and exquisite dishes. Blending tradition with innovation, it preserves authentic flavors while adding a modern twist for a unique dining experience.

广州的老字号粤菜餐厅，以其经典的点心和精致的粤式菜肴闻名皮薄馅足，口感细腻，深受食客喜爱。这里将传统与创新完美融合，既保留了粤菜的经典风味，又融入了现代烹饪元素，为您呈现独一无二的美食体验。





# 建业酒家

人均价值 RMB 300



## JianYe Restaurant

Established in 1994, this long-standing Guangdong brand has specialized in Teochew cuisine for over 30 years, featuring traditional heritage techniques such as braised goose and fish maw dishes. A consecutive Black Pearl Restaurant awardee for eight years, it blends authentic flavors with modern refinement, offering a high-quality Teochew dining experience rooted in culture and craftsmanship.

广东的老字号粤菜餐厅，以其经典的点心和精致的粤式菜肴闻名。创立于1994年的广东老字号，深耕潮菜逾30年，集卤鹅、鱼胶等多项非遗技艺于一体，连续八年荣获“黑珍珠餐厅”。秉承“好料·好工·好味道”的匠心理念，在传承传统潮菜精髓的同时融入创新呈现，带来兼具品质与文化底蕴的潮汕美食体验。

# 韩上楼茶艺餐

人均价值 RMB 300

## Han Shang Lou

Located by the Han River in Chaozhou, this comprehensive dining venue brings together the essence of Cantonese and Teochew cuisine. Led by skilled chefs and using fresh, high-quality ingredients, it offers a diverse selection of classic dishes, fresh seafood, and refined dim sum. Delivering a well-rounded, one-stop dining experience, it showcases the richness and elegance of Lingnan culinary culture.

坐落于潮州韩江畔，融合粤菜与潮汕菜精髓的综合性餐饮品牌，汇聚名厨匠心出品，甄选新鲜优质食材，呈现经典潮粤菜、鲜活海鲜与精致点心等多元美味。以“一站式”餐饮体验，展现潮粤饮食文化的丰富层次与精致魅力，兼具品质与格调。



# Farewell Dinner

## 全乳猪风味 - 炳胜 BingSheng



人均价值 RMB 300

Established in 1996 under the Bingsheng Dining Group, it has evolved from a traditional seafood eatery into one of Guangzhou's leading Cantonese dining brands. Guided by the philosophy of "original taste, freshness, health, and innovation," it delivers high-quality cuisine, elegant surroundings, and attentive service, showcasing the essence of Lingnan culinary culture through a refined blend of tradition and modernity.

隶属炳胜饮食集团，创立于1996年，从传统海鲜大排档发展为广州代表性粤菜品牌之一。始终坚持“原味、新鲜、健康、创新”的理念，以高品质出品、精致环境与细致服务诠释岭南饮食文化，呈现经典与创新兼具的粤菜体验。



DISCLAIMER:  
因个人原因未用餐，餐费恕不退还。  
MEALS NOT TAKEN DUE TO PERSONAL REASONS  
ARE NON-REFUNDABLE.



# Must See Attractions



## 经典地标 深入探索

**Carefree**  
**悠游**

Enjoy relaxation, truly appreciate the world  
享受放松 感慨世界美好

**Capture**  
**收获**

The color & essence of each journey  
旅途中的色彩和精髓

**Cozy**  
**温馨**

Vibes to create joyful moment together  
共创愉悦片刻

### 陈慈黄故居

## Cihong Former Residences

One of the best-preserved and largest overseas Chinese residential complexes in Chaoshan, built by the Chen Cihong family in the late Qing period. Featuring elegant courtyards and intricate carvings, it reflects Teochew architectural beauty and the legacy of overseas Chinese giving back to their hometown.

为潮汕地区保存最完整、规模宏大的近代华侨民居建筑群之一，由陈慈黄家族建于清末民初。多院落布局与精美砖木石雕工艺，展现潮汕建筑之美，亦见证华侨南洋经商后回馈家乡的历史。



### 载阳茶馆

## ZaiYang TeaHouse

Anchored by Teochew opera, this experience blends kung fu tea and traditional pastries in an elegant setting, revealing the depth and charm of Teochew culture.

以潮剧为魂，融合潮汕功夫茶与精致点心，在雅致空间中呈现沉浸式文化氛围；于茶香与戏韵之间，展现潮汕文化的底蕴与温度。



### 《英歌情》

## YingGeQing

"Yingge Qing" Theatre presents Chaoshan's rich cultural heritage through a time-spanning narrative in five chapters, capturing the spirit of Yingge Dance.

《英歌情》剧场以“一剧窥潮汕”为核心，通过跨越时空的叙事视角，呈现潮汕千年人文历史与民俗文化精髓。全剧分为五大篇章，生动诠释英歌舞所承载的团结拼搏与重情重义的精神内涵。



### 汕头小公园 & 潮州古城

## City Walk | Shantou XiaoGongYuan & Chaozhou Ancient City City Walk

Explore two key historical centers of Chaoshan, from Shantou's century-old arcade streets with East-West architectural charm to Chaozhou Ancient City's Paifang Street and traditional alleyways, revealing the region's rich heritage, culture, and living history.

穿梭于潮汕两大历史文化核心城区，漫步汕头小公园骑楼街区，感受百年商埠的中西融合建筑风貌；走进潮州古城，探访牌坊街与古巷街巷，体验千年府城的历史肌理与人文底蕴。在慢节奏的城市行走中，串联起潮汕地区的传统生活气息与历史记忆。







# Accommodation 旅宿

☆☆☆☆☆

全程奢华5星级酒店



📍 广州大厦希尔顿启启精选酒店或同级 (1晚)  
TAPESTRY COLLECTION BY HILTON (1 NIGHT)  
广州 Guangzhou



📍 佛山柏希酒店或同级 (1晚)  
PARKHILL HOTEL OR SIMILAR (1 NIGHT)  
顺德 Shunde  
-Pork Po's hotel with amazing breakfast!



📍 汕头白天鹅酒店或同级 (3晚)  
WHITE SWAN HOTEL SHANTOU (3 NIGHTS)  
汕头 Shantou

\*Triple Room Sharing Will Be Base on Extra Roll in Bed Basis. / \*任何三人房或加床统一采用折叠式或床垫为标准。

THE SIGNATURE TOURS

Sister Brand of

Travel Partner:

thesignaturetours

The Signature Tours 卓越旅程

The Signature Tours